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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA)  
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS) 
Carina Jonsson (CJ)  
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   
 

Godkendelse af dagsorden 
Ingen bemærkninger. 

Godkendelse af referat 
Ingen bemærkninger. 

Økonomi 

Regnskab og likviditet 

Kontingenter: 

Så er alle indtægtsførte kontingenter indbetalt. Alle ikke betalte medlemskaber er lukket og kontingent 

opkrævninger er krediteret. Til trods for beslutningen om ikke at markedsføre for nye medlemmer, så er vi 

1195 aktive medlemmer med udgangen af april. Økonomisk er vi derfor 260 tkr. over årsbudgettet. 

Øvrige indtægter:  

Det samlede indskud for nye medlemmer er stadig betydelig under sidste år, men følger budgettet. Den 

ordinære tilgang af nye medlemmer udefra har været mindre i år i forhold til sidste år, hvilket jo også var 

målet med stop af markedsføring af nye medlemmer. 

Til trods for flere frafaldne sponsorer pga. Covid-19, så er det lykkes at få disse erstattet, 

således vi nu er 37 tkr over års budgettet. 

Udgifter: 

Baneområdet investerer bevidst i og har brugt 226 tkr. mere end budgetteret. 

I denne måned er det primært gødninger og topdressing til fairways, der er investeret i. 

Øvrige omkostningsgrupper følger stort set budgettet. 
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Likviditet: 

Likviditeten ser stadig fornuftig ud med 6.4 mill. kr. i plus I forhold til 5 mill. kr. sidste år samme tid. 

Forbedringen skyldes primært sidste års gode regnskab. 

Konklusion: 

Trods ingen markedsføring efter nye medlemmer, så ligger antal medlemmer stadig højt I forhold til 

tidligere år. Tilgangen har været lavere, men samtidig har afgangen af gamle medlemmer også været lav. 

Medlemsoversigten viser derfor, at vi er flere end sidste år og flere end budgetteret, hvilket smitter af på 

kontingentindtægterne. 

Selv om vi på baneområdet har brugt flere penge end budgetteret, så udviser resultatet for årets første 6 

måneder et bedre resultat end ventet. 

Medlemmer 

 

 

Ultimo April 2020/21 2019/20 2018/19 2017/18 2016/17 2015/16 2014/15 2013/14

Aktive 1,195     1,122      1,090      1,098      1,066      1,094      1,115    1,033    

Mindre aktive 227        253         251         269         270         222         220       233       

Startmedlemmer 76          64           64           61           92           69           63         53         

Medlemmer total 1,498     1,439      1,405      1,428      1,428      1,385      1,398    1,319    

Firkløver 613        597         600         618         598         591         502       372       
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Der var god snak vedr. medlemsantal og FU fik til opgave at lave et ”katalog” over tiltag, der kan tages i 

brug i forhold til at kontrollere medlemstallet. Lige nu er der kun 2 begynderhold mod før 3 ligesom vi ikke  

deltog i Golfens Dag.  

Samtidig optimerer vi mulighederne for at spille bag 9, ved at vi åbner for booking om morgenen og torsdag 

kl. 14-16.  

For kommende nye medlemmer, der ikke kan få plads på begynderhold i år, tilbyder vi et 

kortbanemedlemskab, med sikker plads på hold 1 i 2022. På den måde sikre vi en tilknytning til klubben.   

Sponsorer 

Alt solgt.  

Erhvervsgolf 

Opstartsmøde rykket fra den 11/3 til den 10/5. 

Der deltog 45 i Lübker og der i alt 45 virksomheder med. Samtidig er der 5 i pipeline.  

Banen lige nu 
Vandingsanlæg blev kontrolleret og trykprøvet inden sæsonstart.  Efterfølgende har der været et brud inde 

i bevoksningen til venstre for 9. green. Dette brud er repareret og anlægget fungerer igen. 

Vi lapper de sidste huller rundt omkring, enten med jord eller rullegræs af egen avl. 

Fairway er klippet op – vi venter med First cut til mere vækst. 

Teesteder rettes hele tiden løbende op og topdresses. 

Greens sprøjtes med afspænding (sikrer bedre vandoptagelse), farve (sikrer at de tager mod varme) og 

gødning. Alle tiltag der styrker greens. 

Bunkers er efterfyldt med sand.   

Herning Kommune flytter affald som aftalt ved Ove Arkilds vej.   

Greens vandes hver morgen og der sættes vandkanoner ud til fairways og områder, hvor der er lagt græs. 

Å skrænten ved hul 17 er endnu ikke repareret; vi rykker Herning Kommunen igen. 

Springvand hul 16 er gået i stykker, er sendt til reparation.   

Projekter 
Ud over baneprojekter, arbejder vi med forskellige andre projekter.  
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Et af dem er Gaspejs i kuplen, hvor vi har fået kr. 10.000 + kr. 1.000 i tilskud. Den samlede pris er kr. 58.000, 

hvilket vi synes er for dyrt. Bo kontakter onsdagsherrer vedr. deres donation, og hører om den må bruges til 

andet.    

Virksomhedsplan 
Virksomhedsplanen blev godkendt og lægges på hjemmesiden.  

Info fra Golfmanager 

DGU repræsentantskabsmøde 

DGU-repræsentantskabsmøde er flyttet til den 26/6. 

Status Masterplan 2025 

Der er lavet en tidsplan for ønskede banetiltag, som vi senere vil gennemgå med Chris Haspell. Chris er 
koblet på som konsulent vedr. banen og specielt ny green hul 7. Vi har holdt et videomøde med Chris, der 
så snart det er muligt pga. restriktioner kommer til Danmark og ser på projektet ny green hul 7.  

Business Intelligence 

DGU har udviklet et Business Intelligence system, hvor vi har mulighed for at analysere data omkring 

belægning af banen og medlemstilgang og -afgang. 

CJE og Bo vil gennemgå den for maj måned, hvor sammenligningsgrundlaget bliver bedst. Grunden til vi 

venter er, at vi i 2020 havde Corona bane åben tom. den 4. maj, og det kan det nye BI program ikke 

håndtere. Det betyder sammenligningstallene for marts og april ikke er valide.  

Herning Kommune 

Vi har løbende møder med Herning Kommunen og ny lejekontrakt er stort set på plads. Sideløbende laves 

der en Udviklingsplan for området, og her tager det lidt længere tid.  

Der er også nogle beslutninger, der skal tages politisk, og her arbejder for at få et møde med de relevante 

politikere og embedsmænd; dem der kan tage nogen beslutninger.   

Info fra udvalg 

Begynderudvalg (MH)  

Da der ikke kan afholdes regeldag pga. forsamlingsloft, tager begynderne regeltest via DGU´s regelprøve. 

Men der følges op med regeldag så snart det er muligt.  

Introduktion for hold 2 er muligt hvis de deles i 2 hold med op til 25 personer på hver. Regeldag for hold 2 

er mulig efter den 6/5 med op til 25 personer og efter 21. maj op til 50 personer.  

De første begyndere er flyttet over til kanin.   
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Kaninudvalg (HS) 

De første 2 aftener er holdt, og fra torsdag er der nye kaniner med. 

Alle nye kaniner får 3 kaninrunder som vanligt. Efter det nye handicapsystem, skal de følges ved navn, da 

hurtigt kan spille sig ned fra hcp. 54.   

Juniorudvalg (IRS) 

Der blev holdt et godt Åbent Hus med ca. 30 unge deltagere samt forældre.  

Der er kommet en del ældre juniorer, som Nicolas vil hjælpe igennem til banetilladelser.  

Eliten vil prøve at arrangere en match, hvor juniorerne kan spille med.  

Eliteudvalg (IRS) 

Der er god gang i træning 2 gange ugentlig.  

Havde en god tur til Sydthy, hvor de fleste deltog. God træning og spil, men koldt.  

Baneudvalg (CB) 

Se under banen lige nu. 

Turneringsudvalg (OØP) 

Royal åbningsturnering blev desværre aflyst; spilles i stedet den 1/8 som Royal Open.  

Åbningstalen ved formanden blev lagt ud som videotale. 

Hulspil turneringen blev afviklet med 32 deltagere og det gik rigtig godt. Næste runde er den 29/5.    

Banekontrol- og serviceudvalg (HS) 

De kører ofte. Mangler at holde et opstartsmøde, venter på vi kan være op til 25. Vi skylder også en 

afslutningssammenkomst. 

Ordens- og amatørudvalg (CJE) 

Intet nyt.  

Handicapudvalg (CJE) 

GolfBox har lidt udfordringer, så der bla. Er blevet indberettet scores 2 gange. Er ved at være rettet.  

CJE laver en lille manual der forklarer hvordan de 8 bedste ud af 20 scorekort skal forstås og læses.  

Regeludvalg (CJE) 

Intet nyt. 

Visionsudvalg (CA) 

CA og Bo planlægger mødedato for Visionsmøde med klubber-i-klubben formænd. 
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Golf & Kunst 

Der mangler lidt endnu for at nå det fulde beløb til for projektet. Flere fonde vil gerne være med, når det 

endelige projekt er klar.  

Vi undersøger om der kan skaffes økonomi ad andre veje, bl.a. gennem ErhvervsGolf. 

Projektlederen må desværre skiftes ud, da Marie Dufresne har sagt fra pga. manglende tid. Ny projektleder 

er på vej. 

Årsskriftudvalg (CA) 

Vi mangler fotos; Søren Nørgaard vil selv tage fotos i sæson. Flere forskellige bud på fotografer er vendt. 

Gerne nogle, der kan tage dronefotos.  

Næste møder 
Mandag d. 7. juni kl. 17.00 

Eventuelt 
Vi spørger Jarl hvornår et personalegolf arrangement kan passe ind. Dato følger.  

Bestyrelsesgolf bliver den 26. september, kl. 12.00 

HS spørger om vi har set artikel i Herning Folkeblad vedr. vand udenom golfbanen. Det har vi og tager den 

op på næste Baneudvalgsmøde.  

IRS mangler mål på drivingrange ud til flag. De er på vej, men bliver ud til de nye targetgreens.  

IRS var blevet spurgt om prisstigning på skabe kunne være rigtigt. Ja, det kan det. Ligesom prisen for leje af 

buggy, greenfee m.m., er prisen på bagskabe noget, der administrativt fastsættes. Vi har af hensyn til 

fleksibiliteten valgt at dobbeltskabe koster det samme uanset om der er el eller ej. Nogle skabe steg og 

nogle faldt en smule.  

OØP spurgte om der kan reserveres faste tider til tirsdagsdamer om formiddagen tirsdag, hvor mange 

spiller. Vi vil tage snakken med tirsdagsdamernes udvalg, og se om vi måske kan ændre det efter 

sommerferien.     

Det blev aftalt at bestyrelsen besøger greenkeepergården næste gang. Længe siden vi har været der. Altid 

godt med lidt indsigt i hvad der sker på gården.   

OØP havde med fra damerne at der mangler bænke. Der er flere bænke end før og de er placeret strategisk 

lidt anderledes. Bo har sendt kort over nuværende placering contra tidligere.  

Samtidig er der netop kommet bænk og skraldespand i alle lynskure. 


